
Univerza v Ljubljani 
Pravna fakulteta 
Študentski svet 
Poljanski nasip 2 
1104 Ljubljana 
  

 
 

ZAPISNIK 5. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA PRAVNE FAKULTETE 
UNIVERZE V LJUBLJANI 

 
 

Seja je potekala v petek, 31. marca 2017, v študentski sobi Pravne fakultete, s 

pričetkom ob 15. uri. 
 
Na seji so bili prisotni: Luka Žust, Andrej Mrzel, Rok Lampret, Miriam Gajšek, Gala Selakovič, 
Tim Gaberšek, Ajas Midžan. 
 
Upravičeno odsotni: Sindi Mauko, Blaž Kadivec. 

 
 

Predlagani dnevni red: 
1. potrditev dnevnega reda, 
2. potrditev zapisnika 4. redne seje ŠSPF z dne 27. 2. 2017, 
3. obravnava predlogov študentov, 
4. obravna prošenj naslovljenih na ŠSPF, 
5. poročilo predsednika s sestanka s prodekanjo, 
6. poročilo predstavnikov v organih in komisijah PF in UL, 
7. habilitacije, 
8. obravnava kandidatur in izvolitev študentov v organe PF. 
9. razno.  



Na samem začetku seje je študentka Urša Demšar, v imenu članov Ženevskega kluba, 
predstavila projekt Pravna rešitev. 
 
 

AD 1. 
Potrditev dnevnega reda. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo.  
 
Predsedujoči je ugotovil, da razprave ni bilo in je prešel na glasovanje. 
 
 

Sklep: Študentski svet Pravne fakultete potrjuje predlagani dnevni red. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 

AD 2. 
Potrditev zapisnika 4. redne seje ŠSPF z dne 27. 2. 2017. 
 
 
Predsedujoči je odprl razpravo.  
 
Predsedujoči je ugotovil, da razprave ni bilo in je prešel na glasovanje. 
 
 

Sklep: Študentski svet Pravne fakultete potrjuje zapisnik 4. redne seje ŠSPF z dne 27. 2. 
2017. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 

AD 3. 
Obravnava predlogov študentov. 
 
 
Predsedujoči je člane ŠSPF obvestil, da ni prejel nobenega predloga s strani študentov.  



 
Pod to točko ni bilo razprave.  
 
Pod to točko ni bilo predlaganega sklepa. 
 
 

AD 4. 
Obravnava prošenj naslovljenih na ŠSPF. 
 
 
Predsednik ŠSPF je poudaril, da je prejel prošnjo za financiranje projekta Pravna rešitev. 
Ostali člani ŠSPF so omenjeno prošnjo prejeli v obliki obveznega gradiva za 5. redno sejo 
ŠSPF, poleg tega pa je projekt v uvodnem delu seje bolj podrobno predstavila Urša Demšar. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo.  
 
Člani ŠSPF so se soglasno strinjali glede višine financiranega zneska. Prav tako so sklenili, da 
bo financiranje s strani ŠSPF potekalo preko odprtega računa v fotokopirnici PF, ki bo služil 
potrebam udeležencev projekta Pravna rešitev.  
 
Predsedujoči je razpravo zaprl in prešel na glasovanje. 
 
 
Sklep: Študentski svet Pravne fakultete odobrava financiranje projekta Pravna rešitev v višini 
175 EUR.  
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 

AD 5. 
Poročilo predsednika s sestanka s prodekanjo. 
 
 
Predsednik je prenesel prošnjo prodekanje, kaj si študentje mislijo o daljših zimskih časovnih 
počitnicah. Predlog je bil podan iz strani diplomantov, kjer so izrazili željo, da bi radi imeli 
daljše zimske počitnice. Nekateri profesorji menijo, da bi bilo smotrno razmisliti o 
podaljšanju le - teh, saj bi v tem primeru bilo mogoče, da bi se v tistem časovnem obdobju 
opravljali kolokviji in tako zagotovil obisk na predavanjih.  
Člani ŠSPF so predlogu izrazili izrazito odklonilno mnenje. Predsednik bo o odločitvi članov 
ŠSPF poročal na naslednjem sestanku s prodekanjo. 
 



Predsednik je prodekanji za študijske zadeve predlagal, da bi se marčevski izredni izpitni rok 
prestavil na januarski izredni izpitni rok. To pomeni, da bi se ohranili januarski in marčevski 
redni izpitni rok za opravljanje predmetov v zimskem semestru. Razlog za predlog je bil, da 
bi študentje, ki jim je ostalo nekaj za nazaj, lahko opravljali predmete iz zimskega semestra 
tudi trikrat, ne pa samo dvakrat. Še več, nekateri študentje so izrazili premik izrednega 
izpitnega roka, saj nimajo dovolj energije, da bi se kvalitetno in za dobro oceno naučili 
predmete, ki so v zimskem semestru. To bi tudi morda prineslo višjo prihodnost med letniki. 
Člani Študentskega sveta so se soglasno strinjali s slednjim predlogom.  
 
 
Pod to točko ni bilo predlaganega sklepa. 
 
 

AD 6. 
Poročilo predstavnikov študentov v organih in komisijah UL in PF. 
 
 
Predsednik je članom ŠSPF poročal o dogajanju v Senatu PF. Dodal je, da bo predlagal 
uvedbo kolokvijev iz: Kazenskega prava, Kazensko procesnega prava in Delovnega prava. Vsi 
kolokviji bi bili izvedeni na formalen način in bi prenesli pozitivne sankcije v primeru, če 
študent opravi kolokvij pozitivno.  
S poročilom o aktualnem dogajanju v Komisiji za študijske zadeve je člane ŠSPF seznanil 
Tajnik ŠSPF. Povedal je, da so na pretekli redni seji odločali o predlogih za dodelitev 
prizananj za izredne dosežke tako na Pravni fakulteti kot na Univerzi v Ljubljani. 
 
Pod to točko ni bilo predlaganega sklepa.  
 
 

AD 8. 
Habilitacije. 
 
 
Predsednik ŠSPF je poudaril, da so v obveznem gradivu za sejo prejeli habilitaciji dr. Marka 
Kambiča in dr. Boštjana Zalarja. Predsednik je dodal, da gre za dva strokovna pedagoga, ki 
svoje delo na fakultetah opravljata že vrsto let. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo.  
 
Predsedujoči je ugotovil, da razprave ni bilo in prešel na glasovanje. 
 
 
Sklep 1: Študentski svet Pravne fakultete potrjuje habilitacijo prof. dr. Marka Kambiča. 
  
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 



 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
Sklep 2: Študentski svet Pravne fakultete potrjuje habilitacijo prof. dr. Boštjana Zalarja. 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 
AD 8.  
Obravnava kandidatur in izvolitev študentov v organe PF. 
 
 
Predsednik je člane ŠSPF obvestil, da je prejel eno kandidaturo za razpisano mesto 
predstavnika študentov v Upravnem odboru PF in eno kandidaturo za mesto nadomestnega 
člana v Komisiji za mednarodna tekmovanja. Ugotovil je, da obe omenjeni kandidaturi 
izpolnjujeta pogoje za obravnavo.  
 
1 ) Kandidaturo za predstavnika študentov v Upravnem odboru Pravne fakultete je veljavno  
oddal Gregor Tim Grunfeld. 
 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
Predsedujoči je razpravo zaprl in prešel na glasovanje.  
 
 
Sklep 1: Študentski svet Pravne fakultete imenuje Gregorja Tima Grunfelda za predstavnika 
študentov v Upravnem odboru Pravne fakultete. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
2) Kandidaturo za nadomestnega člana v Komisiji za mednarodna tekmovanja je veljavno  
oddala Špela Vojčič. 
 
 
Sklep 2: Študentski svet Pravne fakultete imenuje Špelo Vojčič za nadomestno članico v 
Komisiji za mednarodna tekmovanja. 
 



Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 

AD 9. 
Razno 
 
Predsedujoči je odprl razpravo.  
 
Pod to točko ni bilo razprave.  
 
Pod to točko ni bilo predlaganega sklepa. 
 
 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena 31. 3. 2017 ob 16.30 uri. 
 
 
 
 

Ljubljana, 9. 4. 2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Zapisnik zapisal: 
 

Tajnik ŠSPF 
Ajas Midžan 

 

Zapisnik potrdil: 
 

Predsednik ŠSPF 
Rok Lampret 

 



 


